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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke részére
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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az prszággyülésröl szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezet ő Miniszter Úrhoz

„Mit tesz a Kormány azért, hogy a ne növekedjen tovább a szül őképes-korú nők kivándorlása,
illetve, hogy több gyermek szülessen ?

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajnos, szinte naponta jelenik meg egy hír arról, hogy mennyien mennek el itthonról, így sokan má r
nem is itt vállalnak gyermeket . Egy demográfus szakértő egy konferencián elsőként említette a
magyar fiatalok nyugatra történő kivándorlását, mint olyan témát, amivel mindenképpe n
foglalkoznia kell a népesedési kérdések kapcsán . A szakértő rámutatott, hogy az„elmúlt öt-hat évben
indult meg a fiatalok tömeges kivándorlása, és ma már a gyermekvállalási korban lév ők hét-nyolc
százaléka külföldön tartózkodik, míg egy évtizede ez az arány egy-két százalék volt .
Továbbá beszélt az alacsony termékenység problémájáról is . Ez utóbbival kapcsolatban
megjegyezte, hogy 2012 óta az anyák többsége házasságon kívül vállalja els ő gyerekét és ma má r
van olyan térség, ahol a gyermekek kétharmada házasságon kívül születik . Mindez azért fontos ,
mert Önök úgy tekintenek a családokra, az együtt élő párokra, mintha az csak akkor érdemeln e
védelmet és támogatást, ha házasság az alapja .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :

• Ön szerint mi az oka annak, hogy folyamatosan emelkedik a kivándorlók száma ?
• Mit tesz a Kormány annak érdekében, hogy minél kevesebben vándoroljanak cl az

országból?



25/07 2014 PÉ. 10 :17 FAX +36 1 441 5992 MSZP OKT . ES KULT. MCS .

	

®002/00 2

• Mit tesz a Kormány annak érdekében, hogy minél többen térjenek haza azok közül ,
akik már elmentek?

• Miért csak a házasságban élő családokat védik?
• Miért nem veszi figyelembe a Kormány azt a tényt, hogy a gyermekek többség e

házasságon kívül születik, akiket ugyanolyan jogok illetnek meg, mint a házasságba n
születetteket?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2014. július 25 .

Bangóné Borbély Ildik ó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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